
 

 
 
 
Protokoll                          Møte nr.: 12/21-23                 revisjon 0 
Møte:  TIK møte i Norges Skytterforbund           Møtedato: Søndag 20. november 2022 kl. 1030-2000. 

Sted:  Gardermoen, Radisson Hotel & Conference Center  

Referent: Morten Støen (MS) 
Deltakere: Siri Mortensen (SM), Ingrid Stubsjøen (IS) (Teams), Morten Støen (MS), Geir Magne Rolland (GMR), 
Barbro Breivik (BB) (Teams). Fra administrasjonen: Tor Idar Aune (TIA) og Lindis Græsdal (LG). 
Meldt forfall: - 
 

   
 
 
Saksliste: 
 
63/21-23 Godkjenning av innkalling og saksliste. 
64/21-23 Godkjenning av protokoll fra forrige møte 
65/21-23 Diskusjon om veien videre mot OL/PL 2024/28 
66/21-23 Fremleggelse av Toppidrettsplan 2023 
67/21-23 Fremleggelse av Sportsplan med uttak 2023 
68/21-23 Eventuelt 
 
 
 
 
 

Sak nr. Sak til behandling Ansvarlig Frist 
63/21-23 Innkalling og saksliste 

Innkallingen og sakslisten ble godkjent. 

SM - 

64/21-23 Referat fra forrige møte 
Referat fra Teamsmøte 06.07.2022 ble godkjent uten merknader. 

SM - 

65/21-23 Diskusjon om veien videre mot OL/PL 2024/28 
Hva skal toppidretten være? 

Diskusjon rundt fremtidig deltakelse i internasjonale konkurranser med 
tanke på økonomi og utøvergruppen. Hvordan kan vi få mest mulig ut av 
pengene når alt har blitt dyrere og flere unge utøvere presterer på høyt 
internasjonalt nivå. 

Etter omstrukturering av NSF (fra fagkomiteer til TIK, TK og BIK) er det 
ikke et like klart ansvarsområdet for de ulike grenene. Det er vanskelig å 
finne apporberte stevner til vurderingsstevner i enkelte grener. SM tar 
med problemstillingen til styret for en diskusjon om hvordan dette kan 
løses bedre i 2023. 

TIA  

66/21-23 Fremleggelse av Toppidrettsplan og Sportsplan 2023 
Utkast til toppidrettsplan var sendt ut før møtet. 

TIA gikk gjennom utkastet og endringer han har gjort i forhold til fjorårets 
plan. Planen ble vedtatt med disse endringer. 

TIA  

67/21-23 Fremleggelse av Sportsplan med uttak 2023 TIA  
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TIA gikk gjennom utkast til Sportsplan for 2023. Han ga bl.a. uttrykk for 
at det er ønskelig å spisse tilbudet til unge og lovende utøvere, men 
finner dette vanskelig å den pressede økonomiske situasjonen vi er i. 

TIA tok også opp om Toppidrettsplanen og Sportsplanen bør legges 
frem for «alle», dvs. utøvere, foreldre osv., i et Temsmøte. Ingen 
beslutning om dette, men TIA ser videre på det. 

TIA innarbeider momenter som kom frem i diskusjonen og sender denne 
ut før neste møte. Planen tas da opp til godkjenning. 

68/21-23 Eventuelt 
TIA tok opp situasjonen innen leirduemiljøet. 

Vi har noen gode utøvere, men miljøet rundt dem er lite. TIA ønsker å 
sette seg ned med BB og se på mulighetene for å skape et bredere miljø 
rundt disse. Dette bør være et langsiktig prosjekt med involvering av 
klubber, kretser og BIK. 

TIA/BB  

 
MS, 29.11.2022 

 

 


